
Baldissoni: Możliwe, że pozyskamy kogoś w przodzie
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Mauro Baldissoni udzielił przed meczem z Fiorentiną wywiadu dla Sky

Sport. Zdradził w nim, iż Giallorossi negocjują transfer piłkarza do ataku. 

 

Salah czy Luiz Adriano?

- Nie komentujemy operacji rynkowych. Możliwe, że dokonamy czegoś w przodzie,

rozważamy więcej niż jedną operację.

 

Chłodniejsze relacje między Garcią i kierownictwem z powodu niskiego

korzystania z młodych graczy?

- To wielkie bzdury. Jesteśmy zadowoleni z naszego trenera, taka jest pozycja Romy.

Polityką klubu jest inwestowanie w graczy, którzy mogą w przyszłości zwiększyć

swoją wartość. Nie zatrzymujemy się: jak widzieliście, zainwestowaliśmy w Mendeza

i Ponce. Tych, którzy są gotowi, oddajemy do dyspozycji trenera. Tutaj się

zatrzymujemy i to trener decyduje, z kogo korzystać. Jego zadaniem jest

wygrywanie meczów. Jeśli uważa, że może to zrobić z kimś innym niż z 18-latekiem,

to tak zdecyduje.

 

Realny cel Romy?

- Rywalizowanie, aby wygrywać. Powiedzieliśmy to już w poprzednim sezonie. Nasze

zadanie kończy się na stworzeniu drużyny, która będzie w stanie wygrywać.

Końcowy wynik zależy od wielu czynników: kondycji, rywali, szczęścia...

 

Jeśli skończycie na drugim miejscu, będziecie zadowoleni?

- Jeśli skończymy drudzy, zasługując na to miejsce, wówczas sezon uznamy za

dobry.
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